
                       
        REPUBLIKA HRVATSKA     
ŠIBENSKO - KNINSKA  ŽUPANIJA 

          
    OPĆINA MURTER-KORNATI 
            OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-05/19-01/06 
URBROJ: 2182 /18-01/1-19-2 
Murter, 07. ožujka 2019. 
 

ZAPISNIK 

sa  18 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 07. ožujka 2019. godine sa 

početkom u 17,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Sandra Turčinov, Enio Turčinov, Joso Mudronja, 
Ivana Drescher, Vladimir Turčinov, Maja Barešić, Ana Begić 

Odsutni: Edo Juraga, Ivana Juran Magdić Milan Ježina 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-Kornati, Vesna 
Juran-djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-zamjenica pročelnice OMK, Petar Ježina-direktor 
komunalnog poduzeća Murtela d.o.o. 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA:  

Enio Turčinov: šta je bilo sa zemljištem kod škole? Da li se riješilo, isplatilo? 

Mirjana Jakovljević: imamo jednu situaciju, trenutno je ovršni postupak koji vode Šimica Šikić, Ivanica 
Vodopija i Vilma Kovačev protiv Općine, vezano za isplatu kamata. Njima je isplaćena glavnica, ali ostale 
su kamate koju one potražuju, nema zastare. Mi smo pokušavali pregovarati i nudili smo da 
jednokratno isplatimo malo manji iznos od onog što bi njih pripadalo po zakonu, međutim na te naše 
ponude oni su se oglušili odnosno izravno ih odbili pa smo sada odlučili da riješimo taj problem i sa 
njima sklopiti izvan sudsku nagodbu kojom smo odlučili isplatiti cjelokupan iznos koji onu potražuju, 
jer očito na drugo neće pristati, sa time da smo stavili u nagodbi da se to plati u tri obroka, dakle do 
kraja ove godine i sada čekamo njihov odgovor. To će nas koštati otprilike 120.000 kuna za kamate, 



glavnica je već isplaćena. Ovo je prvi slučaj da su tražene kamate, nitko do sada nije tražio kamate, 
svima je isplaćena glavnica po rješenju ureda državne uprave, ali nitko nije tražio kamate.  

Enio Turčinov: samo oni traže? 

Mirjana Jakovljević: samo oni traže da.  

Toni Turčinov: to je legalni reket.  

Enio Turčinov: što je sa gradinom, krov? 

Toni Turčinov: dobili smo 190.000 kuna. Još se trebaju dogovoriti detalji i moglo bi se to brzo riješiti. 
To ćemo raditi preko crkve sveto Frane jer oni su nositelji  

DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu  

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za 

komunalne djelatnosti za 2018. godinu 

4. Prijedlog Odluke o raspodjeli dobiti trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za komunalne 

djelatnosti za 2018. godinu 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Murter – Kornati za 2018. godinu  

6. Godišnji plan davanja koncesija za 2019. godinu 

7. Izmjene i dopune srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području Općine 

Murter-Kornati za razdoblje od 2017. do 2019. godine. 

8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 
od 01. srpnja do 31. prosinca 2018. godine 

 

• Dnevni red prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 
 

 

  1.Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

• Zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 
1 PROTIV 

 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

 

Mirjana Jakovljević: radi se o odluci koji smo usvojili na prethodnoj sjednici. Od ureda državne uprave 

nam je stigla uputa da bismo trebali izmijeniti članak 16. st. 1. u kojoj smo mi stavili da pravo na popust 

u iznosu od 75% ima ona osoba koja ima dokaz o prijavljenom neprekidnom prebivalištu s time da smo 

mi naznačili da je taj dokaz uvjerenje o prebivalištu nadležnog tijela, odnosno policije. Oni su nam to 

vratili natrag sa uputom da ne bi smjeli ograničavati dokaze sa kojima se dokazuje prebivalište slijedom 



čega smo morali stavili generalno dokaz računajući na to da stranka može svoje prebivalište dokazati 

raznim načinima, znači ne samo uvjerenjem već i svjedocima, računima itd. sve ostalo je isto.  

• Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu prihvaćen je sa 
7 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća trgovačkog društva „Murtela“ 
d.o.o. za komunalne djelatnosti za 2018. godinu 

 

Petar Ježina: ostvarena dobit u 2018. godini je bila 765.529,37 kuna, što bi značilo da su ostvareni 

ukupni prihodi u 2018. godini iznosili 4.985.649,20 kn u odnosu na razdoblje 2017. godine gdje je ta 

ista dobit bila 3.300.000,00 kn, pa proizlazi iz ovog da su podignuti prihodi da nešto manje od dva 

milijuna kuna. Rashodi su bili u 2017. godini 3.600.000,00 kn , dok su za 2018. godinu rashodi podignuti 

na 4.220.119,83 kn, iz čega proizlazi da je ukupna dobit u 2018. godini 765.529,37 kn. Znači u dobiti 

smo od 50.000,00 kn, tako da je to zadovoljavajuće da ovu godinu. Ima tu otvorenih stavki koji se 

potežu prema Bikarcu, revolving kredit, ali to je planirano za 2019. godinu zatvoriti.  

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za 
komunalne djelatnosti za 2018. godinu prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

4. Prijedlog Odluke o raspodjeli dobiti trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za komunalne 

djelatnosti za 2018. godinu 

 

Petar Ježina: ova dobit koja je ostvarena u 2018. godini općina kao vlasnik daje to komunalnom društvu 

Murtela da pokrije dugove koji su nastali. I povezano je sa prethodnom točkom.  

• Prijedlog Odluke o raspodjeli dobiti trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za komunalne 
djelatnosti za 2018. godinu prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Murter – Kornati za 2018. godinu 

 

Mirjana Jakovljević: općina Murter-Kornati ima usvojen plan gospodarenja otpadom i svake godine se 

donosi izvješće o njegovoj provedbi. U ovom izvješću su sadržane općenite činjenice o našoj općini i on 

načinu prikupljanja otpada. Osim toga navedeno je koliko je prikupljeno određenih kontejnera, koliko 

se prikupilo smeća, šta se planira u narednim godinama a što se ostvarilo u 2018. godini. Ovo je više 

jedno statističko izvješće za 2018. godinu.  

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Murter – Kornati za 2018. godinu prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

 



6. Godišnji plan davanja koncesija za 2019. godinu 

 

Mirjana Jakovljević: radi se o komunalnoj djelatnosti koja će se provoditi putem koncesije. Mi smo 

stavili da je to obavljanje poslova premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području Općine 

Murter-Kornati. Stavili smo da je procijenjena godišnja naknada 15.000,00 kn, te se koncesija daje na 

5 godina. Taj se plan može mijenjati. On se dostavlja ministarstvu financija.  

 

• Godišnji plan davanja koncesija za 2019. godinu prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 PROTIV 

 
 

7. Izmjene i dopune srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području 
Općine Murter-Kornati za razdoblje od 2017. do 2019. godine 

 

Mirjana Jakovljević: radi se o trogodišnjem davanje koncesija. Mijenjamo ga jer ga usklađujemo sa 

godišnjim planom za 2019. godinu.   

• Izmjene i dopune srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području Općine 
Murter-Kornati za razdoblje od 2017. do 2019. godine prihvaćene su sa 7 glasova ZA i 1 

PROTIV 
 

8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2018. godine 

 

Toni Turčinov: kao što vidite najviše dobivamo na komunalnom doprinosu. Proveli smo 5 jednostavnih 
nabava. Za jednu možda ne znate, a to je postavljanje 12 kamera i to sve zbog zaštite, ako se nešto 
napravi da se zna tko je. Razne potvrde o uvjerenja HEP, T-com. Plaža Luke, završen je natječaj neki 
dan. Biti će uređenje starih mulića. Zatim, uređenje parkinga kod pumpe. Za vrtić nam je odbijen 
ugovor 7.4.1. , znači žalba nam je odbijena. Ali mi se ne predajemo idemo dalje.  

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2018. godine prihvaćen je sa 7 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 18,00 sati. 

 

Zapisničar:       Potpredsjednik: 

Vesna Juran       Joso Mudronja 

 


